
 

 

 
Renkum, 19 januari 2024 
 
 
 
 
Beste gebruikers van MFC Doelum, 
 
Afgelopen donderdagochtend 18 januari heeft projectmanager Paul Charlier van Mertens aan 
vertegenwoordigers van Optisport en RZC een toelichting gegeven op de voorgang van de 
reparatiewerkzaamheden aan het zwembad. 
Dit bericht is opgesteld in overleg met alle partijen. 
 
De belangrijkste mededeling is dat het zwembad, zonder onverwachte tegenvallers, op 1 mei 
a.s. weer in gebruik genomen kan worden.  
Het is, na de eerste sloopwerkzaamheden, een behoorlijke puzzel geweest om uit te vinden wat 
de beste manier is om alles zodanig te repareren dat voor de komende 30 jaar gegarandeerd is 
dat de huidige gebreken niet opnieuw kunnen optreden. Daartoe was het nodig om 
verschillende onderzoeken uit te voeren om zo een goed beeld te krijgen van de oorzaken van 
de lekkages en het springen van de tegels en op basis daarvan een herstelplan te maken.  
Dat is de belangrijkste reden dat er zo’n lange tijd zit tussen de sluiting van het zwembad en de 
verwachte opening van 1 mei 2024. 
 
Op 9 januari 2024 hebben Mertens en het bestuur van Doelum overeenstemming bereikt over 
het herstelplan en de wijze waarop de reparaties zullen plaatsvinden. Zij zijn daarbij goed 
bijgestaan door het technische adviesbureau Solid Services. 
 
De werkzaamheden zullen in twee fasen worden uitgevoerd.  
In de eerste fase tot 1 mei worden de tegels van de perrons, de doucheruimte, een deel van de 
gang en de overloopgoten verwijderd. Na droging zullen dekvloer, waterkeringen en tegels 
opnieuw worden aangelegd. Na afronding van de werkzaamheden wordt het zwembad weer 
gevuld en het water gereinigd en langzaam opgewarmd.  
 
Tijdens het herstel van de tegels rondom de zwembaden zal Mertens in de gaten houden of de 
vloeren van de kleedkamers voldoende drogen. Mocht dat niet het geval zijn, dan zal in de 
zomerperiode (tweede fase) ook van deze ruimtes de tegelvoer vervangen moeten worden. Het 
zwembad zal dan wel open kunnen blijven. 
 
Optisport en het bestuur van RZC waren blij met de toelichting, waarbij zij ook hun inbreng 
konden leveren en voldoende antwoord hebben gekregen op hun vragen, en die van hun leden. 
Verder is afgesproken dat Mertens tweewekelijks een korte voortgangsreportage met behulp 
van foto’s aan Optisport, RZC en Doelum zal sturen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
MFC Doelum 
Mark van Wijk, algemeen manager 


